



NOTIFICATION FOR PUBLIC PERFORMANCE OF CHILDREN

1. Name of establishment:

2. Address:

3. Tel:

Fax:

PARTICULARS OF THE PERFORMANCE

1. Name of programme/performance/production:

2. Number of children required:

3. Age range of children:

4. Role(s) to be played by the children:

5. Expected length of performance:

Date

Time

Venue

I hereby notify the Commissioner for Labour of the above performance involving children.

I hereby declare that no pecuniary reward in whatever terms or titles will be given to the children and/or their parents/guardians. I also declare that to the best of my knowledge the information given in this notification is true and correct.

Signature _____

Name _____

(in block letters)

Position held _____

Contact Tel _____

Date _____

.....
Company Chop

Note: This notification should reach the Commissioner for Labour 14 days before the first commencement date of the performance.

Personal Information Collection Statement

1. The personal data provided by you will be used for purposes of enforcing legislation administered by this Department.
2. The personal data may be disclosed to other government departments/bureaux for the above purpose or any directly related purposes.
3. You may request access to and correction of your personal data. Request for personal data access and correction should be addressed to the Labour Officer at the Headquarters of the Labour Inspection Division at 17th floor, Harbour Building, 38 Pier Road, Central, Hong Kong.



安排兒童公開表演通知書

一、機構名稱：

二、地址：

三、電話號碼：

傳真機號碼：

表演詳情

一、節目/表演項目/製作名稱：

二、所需之兒童人數為：

三、兒童之年齡組別：

四、兒童所扮演之角色/表演項目：

五、預計表演期間：

日 期

時 間

地 點

茲就上述兒童表演一事，特此通知勞工處處長。

本人謹此聲明，本公司/機構並沒有就上述表演給予有關兒童及/或其家長/監護人任何形式的金錢報酬。本人並聲明，此通知書所提供之資料全屬真確無訛。

簽署 _____

姓名 _____

(請以正楷填寫)

職位 _____

.....
公司印章

電話號碼 _____

日期 _____

註：本通知書須於首場表演十四天前送達勞工處處長。

收集個人資料聲明

1. 你所提供的個人資料將供執行本處負責的法例之用。
2. 本處可能基於上述及任何直接有關的用途而向其他政府部門/決策局披露部份資料。
3. 你可要求查閱和更改你的個人資料。任何人擬查閱和更改個人資料該以書面向本處勞工視察科總部的勞工事務主任提出，地址為香港中環統一碼頭道 38 號海港政府大樓 17 樓。